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Årsstämma gällande 2023 
 
Styrelsen har beslutat att årsstämman 
kommer att hållas onsdagen 15 maj kl 
19:00 och platsen är föreningslokalen. 
Kallelse kommer att lämnas ut i brev-
lådorna i slutet på april. Årsredovisningen 
gällande 2023 finns upplagd digitalt på 
portalen. 
 

Utbyte av ftx ventilationen 

Utbytet av ventilationen har fortlöpt sen 
början på januari och är nu inne på sista 
gården. Installationen beräknas vara klar i 
slutet på april. I dagarna har det besiktats 
installation i husen på kavaljersgården. 
 
Vi har i dagsläget inte fått tillbaka 
underlaget från denna besiktning. Så vi vet 
inte om det finns punkter som ska 
korrigeras i installationen. 
 

Vi saknar en ledamot i styrelsen 
 

Det finns en vakans i styrelsen som 
ledamot. Finns det någon medlem från 
Kavaljersgården som kan tänka sig att ta 
denna lediga post? 
 
Medlem tar över ägande av köksfläkt i kök 

 
När installationen av ftx är klar kommer 
styrelsen inte att tillhandahålla några 
reservdelar till köksfläktar. Detta ansvar 
ligger nu på enskild medlem. Medlem får 
själv stå för underhåll av denna. För att 
medlemmar inte skulle vara utan köksfläkt 
beslutade vi att stå för inköp av ny 
grundfläkt till alla medlemmar för att det 
inte skulle saknas vid ändring av ftx från 
kök till vindsmontering.  
 

Bord och stolar saknas i förrådet / 

föreningslokalen 

 

Efter kontroll har vi kommit fram till att det 

saknas bord och stolar i föreningslokalen. 

Dessa ska återlämnas snarast. Att det finns 

bord och stolar innebär inte att dessa får 

hanteras hur som helst. Om detta inte 

sköts på rätt sätt då kommer dörren att bli 

digital och dessa kan endast lånas / hämtas 

ut vid hyra av festlokal med debitering. 

 
Avboka inte intaggade pass i tex 

tvättstugan 
 
När du har lagt taggen på dörren till ett 
bokat pass låser du upp hela tiden oavsett 
om du endast nyttjar en timme. Den som 
avbokar sitt bokade pass i förtid och har 
glömt något i lokalen har då låst sig ute. 
Samtidigt är passet låst för andra 
medlemmar att komma in i dessa lokaler 
innan tiden är passerad. De enda som har 
utökad behörighet att komma in i låsta 
lokaler är administratörer. 
 

Tv kanaler 
 

Vi har börjat att se över vårt utbud med 
Sydantenn, detta för att avtalet går ut 
under 2025 och vi vill se vad andra 
leverantörer har att erbjuda. Vi tittar på 
olika alternativ med grundutbud tv kanaler 
och även med eventuell förenings 
uppkoppling av internet i grundutbud. 
 

Övriga punkter 
 

• Vi håller på med en uppdatering av 

underhållsplanen för att se om 

frekvensen på åtgärder är rätt i tid.  

• Digitala dörrsystem, vi arbetar med 

att försöka få till en bättre kunskap 

i systemet så att vi lättare kan 

hantera/administrera detta. 

• Skyddsrumsbesiktning, vi kommer 

att ha en kontroll för att säkerställa 

att dessa är kompletta med 

utrustning. Samt för att få 

instruktioner på hur vi ska få detta 

att bli aktivt om det i framtiden kan 

finnas ett behov. 

• Tömning av vicevärdsgarage och 

skyddsrum i källaren. Vi kommer 

att rensa ut saker från dessa 

platser som inte behöver finnas 

kvar för att endast behålla det som 

behövs. 

 

/Styrelsen 


